
03/05/2022  תאריך:

 שעה:  14:02

מזכירות החברה 

שמואל ליטוב, יו"ר הוועדה

1 עמוד

פרוטוקול

, מרכז שדה ויער, נס הרים  21/5ישיבת ועדת חינוך וקהילה מס' 

02/09/2021חמישי, כ"ה אלול תשפ"א,  יום

חברים: 
יו"ר הוועדה   -שמואל ליטוב  -סגן יו"ר דירקטוריון 

הוד בצר  -סגן יו"ר דירקטוריון 

; אלישבע אנסבכר; רונית בויטנר; מאוריסיו בלטר; ישראל מלאכי; חיים מנחם; דוד פרץ )נכח דניאל אבידור
בזום(; ניסן צ'ליק; אילאיל קרן 

חסרים: 
דוידי בן ציון; מוטי יוגב 

משתתפים: 

שוחט -אמילי לוי  סגן יו"ר:

שמעון אבוחצירה; שלומי  אוליאל; סימון אלבז; אורטל ארביב; דודו אשכנזי; בנימין בנימין; אהרון  
אלקלעי; חזי הייס; מזל  כהן; אילה כהן; אלי כהן; אבי  -בר; אליהו גפני; שר שלום גרבי; מיכל הוד

קונסטנטיני; אורן  מוסן; אריאל סטוצינסקי; גלי סיטון; דובי פריצקי; עו"ד קונוביץ קובי; עו"ד אולי 
רובינסון 

סדר יום: 

22.7.21מיום  21/4אישור פרוטוקול ישיבה מס'  1.

שר שלום ג?רבי  -מנהל החטיבה   -דיווח שוטף  2.

2021תכנון מול ביצוע בתקציב חטיבת החינוך לשנת  3.

מפ"ק  -חינוך  -אישור צוות משותף  4.

שונות  5.

תמצית דיון והחלטות: 

22.7.21מיום  21/4אישור פרוטוקול ישיבה מס'  1.

עיקרי הדיון: 

 דברי פתיחה: 
יו״ר עמית, מר הוד בצר, פתח את הישיבה והתייחס לחשיבות של חברי הדירקטוריון להתוות כיווני  

הועדה וראשי האגפים בחטיבה, דרכי  פעולה לדרג המקצועי, כל אחד מהחברים יכיר את פעילות 
הפעולה והמימוש בחלוקת התקציב, במטרה לקדם את הנושאים החשובים לו. דבר נוסף הוא קידום  

 נושא המכינות קדם צבאיות ופעילות קק״ל מולם. 
יו״ר הועדה, מר שמואל ליטוב, ציין שנושא המכינות אמור לבוא לידי ביטוי בשלושה חלקים, דבר 

את המגוון של המכינות שחלקם מקבלים סיוע ממשלתי, ולגבש החלטה שוויונית באלו  ראשון להבין  
מכינות נתמוך, דבר נוסף הוא לעשות קריטריונים אחידים ושוויוניים, והדבר השלישי לשלב כוחות יחד  

 חברי הועדה ולקדם את הנושאים החשובים לכל אחד מהחברים. 

 אישור פרוטוקול: 
 . 22/07/2021ם את הפרוטוקול מישיבת הועדה חברי הועדה קיבלו לעיונ

חבר הועדה מר דני אבידור ביקש להוסיף לפרוטוקול הקודם נימוק להצבעתו נגד חלק מההחלטות.  
סוכם ואושר כי בפרוטוקול הקודם יצוין כי הוא ביקש שהקיצוץ בחוגי הסיירות יבוטל, והיות וזה לא  

 המוצעים.  אושר בישיבה זאת ימנע או יתנגד בשאר הנושאים
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 .22.7.21הוועדה מאשרת את פרוטוקול הישיבה מיום 
 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

    

 .2 שר שלום ג?רבי   -מנהל החטיבה   -דיווח שוטף 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

מנהל החטיבה, מר שר שלום ג'רבי, הציג בפני חברי הועדה את גורמי המקצוע בחטיבה, עו״ד  קובי  
קונוביץ היועץ המשפטי,  חזי הייס החשב, אהרון בר מנהל האגף הפדגוגי לשיווק ותיפעול, דובי פריצקי  

 ך וקהילה.  ממח' חו״ל, סימון אלבז מנהל מרכזי השדה ומרכזי המבקרים, אבי מוסן מנהל אגף חינו 
 

איש, מנהל החטיבה, מר שר    12,000מר אבי מוסן הציג סרט על סיורי סליחות וציין שהשתתפו בסיור 
יישובי המעוף וההיענות מכל הארץ, הכולל טיול ברחבי    50שלום ג'רבי, מדגיש שהפרסום נעשה בכל 

ערכות של סלי מזון   2000ירושלים עם מדריכים ממותגים בחולצות של קק״ל, ועוד מציין שחולקו לחג 
לניצולי שואה ונזקקים ע״י מתנדבים מתנועות וארגוני נוער המשתייך לקק״ל, וכן נתן סקירה על  

סיורים ופעילות במרכזי שדה לאוכלוסיות עולים ובעלי צרכים מיוחדים, ולאחרונה היו שני אירועים על  
השקת אפליקציה על ירושלים  מורים מארה״ב קנדה וצרפת, ואירוע   70-ידי המחלקה, סמינר של כ

 בהשתתפות רה״ע. 
 

כמו״כ עושים לכל הקהילות סיורים וירטואליים באתר הגלישה של חלון ירוק לאנשי חינוך ומורים  
 בארץ ובעולם, כאשר מדובר בחשיפה של מאות אלפים במגוון שפות. 

 
יהיו גם שליחי קק״ל  יו״ר עמית, מר הוד בצר, מעדכן על סיכום בעניין השליחים בחו״ל מטעם הצ״ע ש

והתכנים יהיו של חטיבת החינוך, הכל בכפוף לתקציב ואישור המדיניות בהקשר זה. מר שר שלום ג'רבי  
מציין שנקבעו תבחינים על ידי החטיבה למימון פעילות חינוך, ונעשה מכרז להכשרת מדריכים בכפוף  

סעדה במרכזי שדה במטרה לדרישת משרד החינוך ובהתאמה לערכי ותכני קק״ל, כמו״כ בנושא הה
להוזיל עלויות באופן משמעותי. אבי מוסן הציג את הקריטריונים שנקבעו ליישובי מעוף המדורגות  

בסוציו אקונומי נמוך בפנייה בקול קורא שנשלח גם לערים שנמצאות בפריפריה חברתית ע״פ החלטת  
 ממשלה ומשרד נגב גליל. 

  
עיף של יישוב קולט עולים, ענה יו״ר הוועדה שהמדיניות  לשאלת חברת הועדה רונית בויטנר לגבי הס

בעניין זה תיבחן והחלטות יתקבלו בהסכמת הוועדה. לשאלת חברת הועדה אמילי שוחט לוי בדבר 
שיתופי פעולה עם משרדי הממשלה, הבהיר שר שלום שברגע שתיקבע מדיניות והיא תאושר על ידי  

 היועמ״ש ניתן יהיה לאגם תקציבים. 
ן אלבז, מנהל מרכזי השדה, סקר את הפעילות הנעשית במרכזים הן בהכשרת מדריכים  מר סימו

בשיתוף עם המחלקה הפדגוגית בהתאמת תכנים בתואמים לערכי קק״ל, עוד הוסיף כי העלות  
₪ רק לנושא הביטחון, בנוסף להוצאות השוטפות חשמל שיפוץ גינון וכו'   2,500,000התקציבית ע״ס 

 ₪.   2,590,000בעלות של 
מר אהרון בר, מנהל האגף הפדגוגי, הציג את הפעילות החינוכית שעושים ליישובי מעוף באופן חוויתי  

 התואם את ערכי קק״ל. 
מר דובי פריצקי, מנהל מח' חו״ל, דיווח על הפעילות של השליחים בחו״ל ואת הפעילות בקורונה  

 במערכת הזום ע״י סיורים וירטואליים בהכרת הארץ והמורשת. 
  

 
  

 

    

 .3 2021תכנון מול ביצוע בתקציב חטיבת החינוך לשנת 
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 .4 מפ"ק  -חינוך  -אישור צוות משותף 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

יו״ר הועדה, מר שמואל ליטוב, דיווח על הקמת צוות משותף הכולל את שני היו״ר ומנהל החטיבה, מר  
 שר שלום ג'רבי, בנוסף לשלושה חברים ממפ״ק. 

  

 

  
 

 21060502/4החלטה מס' 
 

    

 הוועדה מחליטה על הקמת צוות משותף לוועדות חינוך וועדת מפ״ק. 
 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

 

    

 .5 שונות 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

יו״ר הועדה, מר שמואל ליטוב, עדכן בעניין חוגי הסיירות, שבנוסף אליו חברים בו הדירקטורים שירה  
לב עמי ואלירן חי שמואל, וציין שהסבסוד יקבע בהתבסס על תוכנית רב שנתית שתכלול ילדים מכל 

מי נמוך.  אקונו -האוכלוסיות והמגזרים וכן מהפריפריה ומקבוצות אוכלוסייה שנמצאות בדירוג סוציו
 הבקשות להגדלת תקציב הפעילות בהקשר זה יובאו לדיון כחלק מדיוני התקציב שבפתח.  

 
  

 

 
 

  
  

       

 

 
 

   

       

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

        




